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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Witam serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Zdrowia i Spraw Społecznych 
w trybie dodatkowym  w porządku obrad i dlatego jest ta Komisja dzisiaj, ponieważ mamy propozycję   
zmiany planu pracy na pierwsze te 3 miesiące przyszłego roku. Mianowicie chcieliśmy uzupełnić 
porządek obrad w miesiącu styczniu o punkt informacja o zabezpieczeniu medycznym potrzeb 
mieszkańców miasta Tychy przez oddziały Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego MEGREZ spółka 
z o.o. Dlaczego to jest  no możemy sobie szczerze powiedzieć, no bo głośno w mieście o zamykaniu 
neurologii, o różnych nie takich, że tak powiem, działaniach  oddziałów, czy one są dostępne nam 
wszystkim chcielibyśmy o tym usłyszeć, a korzystamy z okazji, bo będziemy gościć w naszej nowej 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w styczniu. Będzie to okazja myślę, żeby ten temat poruszyć i 
zapoznać się w styczniu ze stanem aktualnym, które oddziały ewentualnie funkcjonują, które są 
zagrożone, co nas jeszcze czeka i bardzo bym prosiła, żebyśmy o tym porozmawiali, zgodzili się, 
ewentualnie przegłosowali ten plan pracy. Ja dzisiaj na sesji po prostu powiem, że opinia Komisji taka,  
jaką zadecydujemy z autopoprawką, że w zakresie naszej Komisji. Kto z Państwa jest za taką 
propozycją. Dziękuję bardzo. I druga sprawa, o której rozmawialiśmy, jeszcze może nie wszyscy byli,  
chodzi o wniosek, o pismo Pana, który skierował do naszej Komisji prośbę o to, żeby nie sprzedawać 
przed Świętami Bożego Narodzenia, a tylko przed Sylwestrem fajerwerki i race, żeby Straż po prostu 
tego dopilnowała, żeby nie było tego wykorzystywania. Temat trudny, jak słyszymy, Pani naczelnik nam 
tutaj powiedziała. Może bym prosiła jeszcze raz. 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

To znaczy (niewyraźne) bo ten wniosek wpłynął dosłownie przed chwilą, więc przyznam, że troszkę 
muszę się bardziej w te wszystkie przepisy zagłębić, wspomnę tylko tyle, że w 1995 roku mieliśmy taką 
uchwałę Rady Miasta, która ograniczała sprzedaż,  jednak ta uchwała została uchylona wyrokiem sądu 
w Gliwicach,  WSA w Gliwicach jako uchwała, która  ograniczała swobodę działalności gospodarczej. 
Przyznam, że nie ma takich przepisów, z których by wynikało, na ile my możemy  przyjąć tego uchwałę 
ograniczającą. Nie ma takich przepisów prawnych, które by nam na to pozwalały, więc ja przyznam,  
że muszę dokładnie prześledzić tę ustawę o sprzedaży tych materiałów pirotechnicznych. Zapoznam 
się z tym wnioskiem, więc myślę, że na posiedzeniu kolejnym powiem Państwu po skonsultowaniu  
z radcą prawnym, czy jest w ogóle możliwe podjęcie takiej uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Rozumiem. Dziękuję bardzo, ale w związku z tym skierujemy wniosek. Napisałam, że Komisja wnioskuje 
do Prezydenta Miasta o regulację czasu sprzedaży i używania w okresie Świąt  fajerwerków i petard  
na wniosek mieszkańców. Proponujemy okres bezpośrednio przed 31 grudnia, czyli przed Sylwestrem. 
Może tak być? 
 
(niewyraźne) 
 
Radny Grzegorz Gwóźdź 
Tak, ale czasu jest tak mało. 
 
(niewyraźne) 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Ale odpowiedzieliśmy przynajmniej na to pismo. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
(niewyraźne) ja bym głos chciała jeszcze zabrać w tym temacie. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo proszę. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
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Ja cieszę się, że ta inicjatywa wpłynęła. Ja już długo o tym myślałam, bo to jest w ogóle problem tych 
odpustów, które się odbywają na terenie miasta Tychy. Tam też są te hukowe sprzedawane materiały. 
Ja akurat jestem posiadaczką zwierząt, między innymi za schroniska. Mam dwa psy ze schroniska, 
które się no panicznie boją i no wygląda to potem tak, że one się muszą załatwiać w domu, bo nie chcą 
wychodzić, więc być może ta ustawa o ochronie zwierząt. Ja wiem, że priorytetem to jest człowiek, gdzie 
też są wypadki, które w rękach małych dzieci to jest realne niebezpieczeństwo, ale tak jak mówię, no 
skoro jesteśmy krajem cywilizowanym, to też musimy dbać o tych naszych braci mniejszych i tutaj być 
może się posiłkować też jakimiś innymi ustawami o ochronie jednak wyższej rangą niż tylko kwestia 
związana z prowadzeniem działalności, ewentualnie ograniczaniem swobód prowadzenia tej 
działalności,  więc bardzo się cieszę, że to wpłynęło. Natomiast tak jak mówię, to jest problem 
całoroczny, bo generalnie jak weźmiemy mapę odpustów w kościołach w Tychach, no to w zasadzie tak 
regularnie co 1,5 miesiąca  odbywają się wtedy te hukowe odbezpieczenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
To nie tylko odpusty, bo jeszcze śluby w restauracjach, wszyscy wychodzą na zewnątrz,  takie fajerwerki, 
leci to wszystko i to nieraz 23, no wieczorem 24, więc jest taka pełna swoboda w tym. To jest duży 
problem, to muszę szczerze powiedzieć. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Są też gminy, które wprowadzają   nie wiem właśnie, jakiś zakaz  w ogóle nawet na Sylwestra, prawda? 
Kraków bodajże (niewyraźne). 
 
Radny Grzegorz Gwóźdź 
Warszawa ostatnio nie miała fajerwerków. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Anna Krzystyniak 
Warszawa i też być może oni mają jakieś. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Może jest jakaś ścieżka, prawda? To byśmy prosili, Pani naczelnik o poszukanie. 
 
Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 

Dobrze, na następne posiedzenie (niewyraźne). 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dobra. 
 
Radny Grzegorz Gwóźdź 
A jeżeli nie ma, to może trzeba jakieś takie przepisy uchwalić,  (niewyraźne) to chyba nie jest jakaś nie 
wiem skomplikowana sprawa. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dobrze. Dziękuję bardzo. W takim razie kolejna, bo to właściwie była sprawa już w wolnych wnioskach, 
tylko musimy go przegłosować właśnie. Kto z Państwa jest za wnioskiem? Dziękuję bardzo. Czy mamy 
jeszcze jakieś? Nie ma, to idziemy na sesję. Zamykam posiedzenie Komisji. 
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